
 

VOORSTEL

Voorstel
Het gesprek te voeren met de wethouder RO om helderheid te krijgen over de status van de Gebiedsagenda 1221 
a) als geheel, want de status van het stuk is niet helder. De wethouder beroept zich op de status van een 

'programma',  zijnde een bevoegdheid van het college in de nieuwe Omgevingswet*, maar die wet is 
niet geïmplementeerd 

b) per locatie (voortgang initiatieven, participatieproces, rol gemeente)
2) de rol van de raad (ontwikkelstrategie) 
3) de inrichting van het vervolgproces

Samenvatting
Het college stelde bij de beantwoording van een technische vraag bij de Jaarstukken 2019 "De 
Gebiedsagenda 1221 is vastgesteld door B&W en voorzien van een positief advies van de Cie. RO & 
Wonen." Dit strookt niet met de conclusie van de voorzitter ter vergadering dd 10 april 2019. De 
bespreking in de commissie is samengevat als één advies. Er is niet eenduidig geadviseerd. Zo zijn tal van 
kritische kanttekeningen gezet bij de Gebiedsagenda. De kritische kanttekeningen waren aanleiding voor 
de wethouder een toezegging te doen over een geactualiseerde versie van de gebiedsagenda met een 
concreter verhaal per locatie.* 
Bij de behandeling van de jaarstukken viel de passage op waarin de Gebiedsagenda 1221 is genoemd als 
maatwerk per buurt. "Specifiek hebben we voor de wijk 1221 een gebiedsagenda vastgesteld die inmiddels 
ook wordt uitgevoerd in goed overleg met de wijk."** Maar dit strookt niet met een krantenpublicatie 
rond de Hunkemöller locatie die een mismatch aan het licht bracht tussen hoe de initiatiefnemers en 
gemeente enerzijds en anderzijds de bewoners dit beleven. Op de informele werkbezoekbijeenkomst dd. 
23 september jl in 1221 bleek opnieuw die discrepantie. 
De gemeentelijk supervisor voor de spoorzone te gast bij de Commissie van Welstand en Monumenten dd. 
11 september stelde vast dat de raad nog geen besluit heeft genomen over de gebiedsagenda 1221. Ook 
stelde hij dat de raad per loctatie de ontwikkelstrategie zal gaan vaststellen. 
Dit is overeenkomstig de bevoegdheid van de raad.  
Bij het college lijkt die bevoegdheid van de raad nog onvoldoende te zijn ingedaald getuige de recente 
beantwoording van art. 41 vragen over de Gebiedsagenda 1221.*** 
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